
Kandidátka do výboru KCHCS 
 
Vážení členové klubu, 
 
dovoluji si opětovně kandidovat do výboru klubu. 
Nechci psát dlouhé statě, takže jen shrnu. 
Členem jsem od roku 1976 od kdy mám i svoji chovatelskou stanici ,,Leawrey,,  a chovám kolie 
dlouhosrsté. 
Pro klub spravuji matriku a na výstavách  pomáhám  s organizací  a u bonitací, víc jsem psala už v 
předcházejících kandidátkách, tak bych se nerada opakovala. 
 
Pokud  usoudíte že mohu pro klub být ještě prospěšná, ráda vyhovím 
 
děkuji 
Líba Kucková 
 
 
 
 
 
 


